
   

 

   

 

Notulen MR vergadering 13-01-2025 
   
Datum: 13-01-2025 
Tijd:      19.30 - 21.30   
Plaats:  Locatie Middelbeers  
   
Aanwezigheid   
 

Leden OG:   Piet Blankers (voorzitter en GMR) 
  Wendy van Hoof 
  Nienke van Kollenburg 
  Lieke Claassen 
                         
 Leden PG:    Bianca Moelans (GMR)  

Teun van Korven  
                    Simone Moors   
  Very  van de Snepscheut   
  
Directie: Ed Verhage  
 
Afgemeld:/  
 
Toehoorder:/   
 
Opening  
De vergadering wordt geopend.  
Alle aanwezigen worden welkom geheten. 
 

1. Vaststelling agenda 
- bij deel zonder directie wordt toegevoegd: tijdpad BAC in traject naar nieuwe directeur 

2. Notulen vergadering 11-11-2024 
2024-11-11 Notulen MR.docx 
Worden vastgesteld. 
Bianca zorgt dat ze op de website geplaatst worden. 
 
- Is er inhoudelijk gecommuniceerd over de vorige studiedag? Nee, is niet gebeurd. Ed heeft 
er de volgende keer extra aandacht voor.  

 
Mededelingen / bespreekpunten met directie  
 

1.  Update nieuwbouw/profilering de Vliertuin. 
Over het bezwaar is niets meer vernomen. 
Plan is dat de gunning aan een aannemer deze maand 

rondkomt. 
Er wordt gewerkt aan een plan voor de 

buitenomgeving.  

Informerend 

2.  *Vacatures/personeelsverloop. 
Hebben we niet. Nog niet helemaal duidelijk hoe de 

Informerend 

https://skobos.sharepoint.com/:w:/r/sites/Beerze-MR2/Gedeelde%20documenten/General/2024-2025/2024-11-11/2024-11-11%20Notulen%20MR.docx?d=w699708385dbc4574b9253bb43b4f98af&csf=1&web=1&e=VbgQzq
https://skobos.sharepoint.com/:w:/r/sites/Beerze-MR2/Gedeelde%20documenten/General/2024-2025/2024-11-11/2024-11-11%20Notulen%20MR.docx?d=w699708385dbc4574b9253bb43b4f98af&csf=1&web=1&e=VbgQzq


   

 

   

 

invulling in groep 7a zal zijn als de leerkracht 

terugkomt van zwangerschapsverlof. 
*Preventiemedewerker is aangesteld. 
Sandra van Velsen is preventiemedewerker.  
Gymdocenten mogen gehoorbescherming 

aanschaffen. 
*Techniekonderwijs. 
Er is een aanvraag bij een externe organisatie gedaan 

via ASML. Zij gaan techniekonderwijs aan alle groepen 

geven bij ons op school. Dit start volgend schooljaar.  
*Leerlingenraad 
- Eerste bijeenkomst leerlingenraad op school is nog 

niet geweest. Wordt opgepakt in overleg met collega 

die het Kinderparlement bij de gemeente tot haar 

taak heeft. 
*Aangescherpte gedragscode ICT-internet gebruik op 

Skobos-niveau nav wat kleine incidenten binnen 

Skobos en nieuwe inzichten die zijn opgedaan bij een 

informatiebijeenkomst bij Kennisnet. 
* Voortzetting gesprekkencyclus Skobos met 

vereenvoudigde documenten. 
Collega's gaan voortaan de ontwikkel- en 

voortgangsgesprekken met elkaar voeren. 
De start- en waarderingsgesprekken worden nog met 

de leidinggevende gevoerd. 

3.  Verkennen groep 1 wel/niet op vrijdag naar school: 

wat zijn de voors en tegens? 
Goed om af en toe eens te reflecteren op dit punt. 
Er zijn redenen waarom voor deze constructie 

gekozen is. 
Er is wettelijk gezien geen maximum aan het aantal 

lesuren dat kinderen mogen krijgen. 
Einde van dit schooljaar houden we een enquête om 

de huidige schooltijden te evalueren. We hebben er 

dan 2 jaar mee gewerkt. 
Nienke maakt tzt een opzet voor de enquête. 

Verkennend 

4.  Beleid aanpassing schooltijden en vrijstelling voor 

toptalenten De Vliertuin CONCEPT 
Beleid aanpassing schooltijden en vrijstelling voor 

toptalenten De Vliertuin CONCEPT EV250106.1.pdf 

Ter instemming OMR 

 

OMR stemt in. 

5.  Berichten uit de GMR 
Bianca benoemt kort wat er in de laatste GMR-
vergadering is besproken. 

Informerend 

https://skobos.sharepoint.com/:b:/r/sites/Beerze-MR2/Gedeelde%20documenten/General/2024-2025/2025-01-13/Beleid%20aanpassing%20schooltijden%20en%20vrijstelling%20voor%20toptalenten%20De%20Vliertuin%20CONCEPT%20EV250106.1.pdf?csf=1&web=1&e=ajnpCL
https://skobos.sharepoint.com/:b:/r/sites/Beerze-MR2/Gedeelde%20documenten/General/2024-2025/2025-01-13/Beleid%20aanpassing%20schooltijden%20en%20vrijstelling%20voor%20toptalenten%20De%20Vliertuin%20CONCEPT%20EV250106.1.pdf?csf=1&web=1&e=ajnpCL


   

 

   

 

6.  We bespreken de statutaire wijziging van Skobos. 
Er bestaat nu de mogelijkheid om openbaar onderwijs 
toe te voegen als identiteit. 
Goed om dit onderwerp regelmatig te agenderen.  

 

 
Mededelingen / bespreekpunten zonder directie 
 

1.  Huishoudelijk reglement; herziene versie  
(Piet stelt op) 
 
Leerkrachten gaan bekijken wie aan het einde van dit 

schooljaar uit de MR gaat. 

Instemming MR 
 
Met een paar kleine 

aanpassingen op het 

voorstel stemmen we in. 
2.  Voorzitterschap MR: Wie gaat het komend jaar op zich 

nemen? 
Wendy wil voor de rest van het schooljaar de 

vergaderingen wel voorzitten. 
Voor het nieuwe schooljaar moet er nog een invulling 

gezocht worden. 

 

3.  MR verkiezingen volgend schooljaar? 
Wendy en Piet verlaten aan het eind van het 

schooljaar de MR. 
Voor 1 plaats wordt een vacature uitgezet. Simone en 

Bianca regelen dat tzt. 

 

4.  Communicatie achterban 
Wendy maakt een stukje. 
(Herziening Huishoudelijk Reglement;Technieklessen) 

 

5.  Tijdpad / BAC nieuwe directie 
Vraag of er vanuit de OMR iemand in de BAC wil.  
Piet gaat navragen wat het tijdpad is.  

 

6.  We hebben het over de afschaffing van de 

ouderbijdrage. Er zouden geen gevolgen zijn voor de 

activiteiten, maar die worden wel ervaren. We zouden 

hier graag meer toelichting op willen. 
Er wordt in de GMR nagevraagd hoe het bij andere 

scholen ervaren wordt.  

 

 
Overige vergaderingen: 
24-03-2025 
vacature lid OMR uitzetten 
Toelichting op begroting activiteiten.  
12-05-2025 
opzet enquête evaluatie schooltijden 
23-06-2025 


